
 

Ekerö 16 juni 2022

Interpellation till Tekniska nämndens ordförande Gunnar Mossberg

Bakgrund

Vi får allt som oftast höra hur väl underhållna kommunens skolor är. Ändå har allt för många 
skolor ansetts vara i så dåligt skick att de antingen rivs för att bygga nytt, ett annat alternativ 
har varit försäljning med just hänvisning till dess dåliga skick. Stora delar av Närlundaskolan, 
Färentuna skola, Träkvista skola har rivits och kommande förslag är Ekebyhovsskolan, 
Sandudden och Stenhamra skolor. Vi anser att detta inte är ekonomiskt försvarbart mot våra 
invånares skattepengar.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor.

- Anser du som ordförande i nämnden och som företrädare för Ekeröalliansens partier 
att ni klarar att underhålla alla våra skolor?

- Är det så att vi bygger skolor som har en så kort livslängd som gör att vi är tvungna att
riva?

-  Om du kommer ingå i det nya styret efter valet, hur kommer du se till att underhållet i
våra skolor kommer att förbättras i framtiden, så våra elever och personal får arbeta i 
en god arbets- och lärande miljö?

För Öpartiet
Bernt Richloow


